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PROTOKÓŁ NR   XXII/08 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  7 sierpnia  2008 roku 

 
 

XXII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Adam Bogdański, 
3. Bożena Gęzikiewicz, 
4. Mieczysław Jaszcz, 
5. Michał Kunt, 
6. Stefania Martynowicz, 
7. Maria Nowakowska, 
8. Jerzy Sak, 
9. Bogusław Samosionek, 
10. Piotr Tadla, 
11. Marek Tatarewicz, 
12. Krzysztof Wojtala, 
13. Antoni Żołna, 

 
 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 
1. Andrzej Kunt     - Burmistrz Miasta, 
2. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS Spółka z o.o, 
3. Roman Dziduch    - Członek Zarządu K-S SSE 
4. Andrzej Kail    - K-S SSE, 
5. Warężak Józefa     - Z-ca Kierownika OPS, 
6. Grażyna Kłysz    - Dyrektor Gimnazjum Nr 2, 
7. Henryk Piekarski   - Rektor WSZ 
8. Sergiusz Darłak    - Komendant Straży Miejskiej, 
9. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK, 
10. Janina Rapacz    - Skarbnik Miasta, 
11. Marzena Brenk-Sułkowska  - Naczelnik Wydz. OKiO, 
12. Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GKiL 
13. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
14. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
15. Andrzej Ksokowski   - radca prawny Urzędu Miasta, 
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Proponowany porządek obrad : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołów z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał : 

a) zawarcia umowy na dofinansowanie budowy boiska piłkarskiego o nawierzchni 
z trawy syntetycznej przy Gimnazjum Nr 2 w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 1)  

b) Przystąpienia miasta Kostrzyn nad Odrą do Eurodystryktu Oderland – 
Nadodrze    (druk nr 2),  

c) Przystąpienia do VI edycji konkursy na najlepszy program jednostki samorządu 
terytorialnego szczebla gminy i powiatu na rzecz środowisk osób 
niepełnosprawnych „Równe szanse, równy dostęp” (druk nr 3)  

d) Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Kostrzyńskiego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży – stałych mieszkańców 
Kostrzyna nad Odrą” (druk nr 4), 

e) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2008 r. (druk nr 5) 
f) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem 

na umieszczenie reklamy (druk nr 6)  
g) sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego stanowiącego własność 

Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7)  
h) przyjęcia regulaminu korzystania z placów zabaw oraz osiedlowych boisk 

sportowych zlokalizowanych na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8) 
i) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 9) 
j) przyjęcia „Programu rozwoju budownictwa na terenie miasta Kostrzyn nad 

Odrą ze szczególnym uwzględnieniem budownictwa socjalnego” (druk nr 10) 
k) budowy pomnika Jana Pawła II  

4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Sprawy różne. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do uchwalenia porządku obrad sesji. 
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Radny M. Jaszcz poinformował, iż projekt uchwały w sprawie budowy pomnika Jana 
Pawła II będzie przedłożony na następnej sesji, ponieważ jest w trakcie analizy 
formalno-prawnej. W związku z powyższym wnioskuje o wykreślnie z porządku 
obrad sesji niniejszej uchwały.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia 
następujących zmian do porządku obrad sesji : 
1) Wniesienia do porządku obrad w pkt. 6 – Podjęcie uchwał,  projekty uchwał w 
sprawach :  
a) rozpatrzenia skargi Pana Dariusza Mikulca (druk nr 11) 
b) zmian w Uchwale Nr XVI/102/07 Rady Miasta  Kostrzyn nad Odrą z dnia 20 

grudnia 2007 roku w sprawie Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 13) 
c) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadanie zasadności skargi  Zarządu Wspólnoty 

Mieszkaniowej Os. Słowiańskie 19-22   (druk nr 14) 
2)  zmiany brzmienia tytułu projektu uchwały ujętej w pkt. 3 f) na : ” zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem  na uprawy rolne.” 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie poszczególne wnioski 
dotyczące zmiany porządku obrad. 
Rada Miasta jednogłośnie przyjęła proponowane zmiany. 
 
Następnie poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołów z ostatnich sesji : 
1) Nr XXI/08 z  5 czerwca 2008 roku.  
Protokół z sesji Rady Miasta został  przyjęty. „Za”  jego przyjęciem głosowało 12 
radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 
 
2) Nr XXII/08 z  25 czerwca 2008 roku.  
Protokół z sesji Rady Miasta został  przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 5 czerwca 2008 r. do             
7 sierpnia kwietnia 2008 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie 
z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy przebudowa drogi i chodnika na ul. Słonecznej została 
już zakończona, ponieważ na nawierzchni ulicy zbiera się woda, a więc konieczne jest 
usunięcie tych usterek. 
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Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że usterki są sukcesywnie usuwane, a więc w 
najbliższym czasie wszelkie nieprawidłowości będą skorygowane.  
 
Radny P. Tadla zapytał, czy wśród ofert na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad 
realizacją remontu dróg i chodników na os. Mieszka I-go, nie było oferty firmy 
kostrzyńskiej? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż przetarg został rozstrzygnięty zgodnie z 
ustawą o zamówieniach publicznych i nie można brać pod uwagę preferencji 
dotyczących siedziby oferenta. W specyfikacji przetargu podstawowymi kryteriami 
była cena, rzetelność, termin gwarancji, ale nie adres wykonawcy. 
 
Radny P. Tadla prosił o podanie wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję 
powołaną przez Burmistrza w MOSiR w celu rozpatrzenia skargi mieszkanki 
Kostrzyna. 
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że część uwag była możliwa do skontrolowania 
przez Komisję. W wyniku tej kontroli stwierdzono niedociągnięcia dotyczące 
dokumentowania regulaminu pracy, ewidencję czasu pracy, co w między czasie 
zostało już wprowadzone. W trakcie kontroli dyrektor został pouczony o konieczności 
prowadzenia wymaganych zapisów ewidencjonujących czas pracy. Wiele zarzutów 
nie można było skontrolować, ponieważ nie jest to w kompetencji Urzędu Miasta, a 
organu ścigania, który ma prawo do przesłuchania osób pod przysięgą. W odpowiedzi 
udzielono skarżącej wyjaśnień na zarzuty, do których odniósł się Urząd Miasta, oraz , 
że skarżąca ma prawo wystąpić o rozpatrzenie pozostałych zarzutów do odpowiednich 
organów. Burmistrz dodał, iż dokument z przeprowadzonej kontroli jest jawny, a więc 
radni mogą się z nim zapoznać. 
 
Radny P. Tadla zapytał, jaką rolę pełniła Straż Miejska podczas Przystanku 
Woodstock ? 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż Straż Miejska wykonywała zadania, takie jak na 
co dzień, czyli wynikające z ustawy. Burmistrz stwierdził, iż Straż Miejska w liczbie 
trzech osób wspomagała ochronę na Przystanku Woodstock, nie wykonywała 
szczególnych zadań związanych z tą imprezą. 
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż w szczególności jego pytanie dotyczy roli Pana 
Komendanta Straży Miejskiej podczas Przystanku Woodstock. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż Pan Komendant w czasie imprezy pełnił bardzo 
istotną rolę w zabezpieczeniu medycznym Przystanku Woodstock.  
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż zawsze zwracano uwagę na zbyt małą liczbę strażników 
miejskich, co przeszkadza w wykonaniu pewnych zadań. Natomiast Pan Komendant 
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jest zaangażowany w działalności zabezpieczenia medycznego, a nie angażuje się w 
pracę straży miejskiej w tak ważnym momencie dla miasta Kostrzyna, gdy nas 
odwiedza 200 tys. osób. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż wszystkie sugestie byłyby zasadne, gdyby 
dotyczyły konkretnych uwag co do przebiegu zabezpieczenia Przystanku Woodstock. 
Zdaniem Burmistrza wszystkie zadania przyjęte przez miasto i pozostałe służby, 
zostały wykonane należycie. Burmistrz uznał, iż   uwaga byłaby zasadna, gdyby 
impreza była niewłaściwie zabezpieczona pod względem medycznym i służb 
porządkowych, a jego zdaniem organizacja przebiegła bez zastrzeżeń. 
 
Radny P. Tadla powiedział, iż nie kwestionuje zabezpieczenia Przystanku Woodstock, 
tylko jego zdaniem osoba na stanowisku Komendanta Straży Miejskiej, w tak ważnym 
momencie, jak trzydniowa impreza, powinna angażować się w pracę Straży Miejskiej, 
a nie służb medycznych. 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, iż zdecydowanie ważniejszy był udział Pana 
Komendanta w kilkudziesięciu akcjach ratunkowych, niż w innych zadaniach, w 
których nie uczestniczyłby bezpośrednio.  
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy Miejskie Zakłady Komunalne w ramach realizacji usług 
komunalnych w związku z organizacją Przystanku Woodstock wykonają sprzątanie 
terenu po zakończeniu imprezy i w jakim terminie ? 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że zadaniem MZK jest wywiezienie śmieci i ich skup w 
trakcie i po zakończeniu imprezy. Natomiast sprzątaniem terenu zajęła się 10-osobowa 
grupa ludzi, która na zlecenie Urzędu Miasta wykonuje to zadanie. 
Burmistrz dodał, iż organizacja Przystanku Woodstock został oceniona pozytywnie 
przez wszystkich. 
 
Radna S. Martynowicz podsumowała harcerską akcję letnią w nawiązaniu do 
uroczystości 30-lecia tej działalności (wystąpienie w załączeniu do protokołu). 
 
Ad. 2 - Podjęcie uchwał. 
 
a) Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy na dofinansowanie budowy boiska 

piłkarskiego o nawierzchni z trawy syntetycznej przy Gimnazjum Nr 2 w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 1)  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/165/08,  która stanowi załącznik nr  3 do protokołu. 
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b) Przystąpienia miasta Kostrzyn nad Odrą do Eurodystryktu Oderland – Nadodrze    
(druk nr 2),  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/166/08,  która stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 
 
 
c) Przystąpienia do VI edycji konkursu na najlepszy program jednostki samorządu 

terytorialnego szczebla gminy i powiatu na rzecz środowisk osób 
niepełnosprawnych „Równe szanse, równy dostęp” (druk nr 3)  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/167/08,  która stanowi załącznik nr  5 do protokołu. 
 
 
d) Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Kostrzyńskiego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży – stałych mieszkańców Kostrzyna nad 
Odrą” (druk nr 4), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/168/08,  która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
 
e) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2008 r. (druk nr 5) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/169/08,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
 
f) zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem  na uprawy 

rolne (druk nr 6) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/170/08,  która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
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g) sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7)  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/171/08,  która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
 
 
h) przyjęcia regulaminu korzystania z placów zabaw oraz osiedlowych boisk 

sportowych zlokalizowanych na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8a) 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 
wprowadzeniu zmiany zapisu w Regulaminie korzystania z osiedlowych boisk 
sportowych, tj. : w pkt. 4 zamiast : „placów zabaw” wprowadzić: ”boiska 
sportowego”. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał autopoprawkę Burmistrza pod 
głosowanie. 
 Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym” przyjęła poprawkę do 
projektu uchwały. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” , 1 „wstrzymującym„– podjęła Uchwałę Nr XXII/172/08,  która stanowi 
załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
i) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 9) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/173/08,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
 
j) przyjęcia „Programu rozwoju budownictwa na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą ze 

szczególnym uwzględnieniem budownictwa socjalnego” (druk nr 10) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/174/08,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
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k) rozpatrzenia skargi Pana Dariusza Mikulca (druk nr 11) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem, stanowiącym integralną część projektu uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/175/08,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 
l) zmian w Uchwale Nr XVI/102/07 Rady Miasta  Kostrzyn nad Odrą z dnia 20 

grudnia 2007 roku w sprawie Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 13) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/176/08,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
 
m) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadanie zasadności skargi  Zarządu Wspólnoty 

Mieszkaniowej Os. Słowiańskie 19-22   (druk nr 14) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr XXII/177/08,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
 
Ad. 4 - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radna S. Martynowicz wyraziła zdumienie, że w wielu sprawach Rada Miasta jest 
zgodna i sprawnie działa. Natomiast w zakresie wydzielenia łóżek pediatrycznych w 
kostrzyńskim szpitalu, nie ma takiej zgodności. Od momentu podpisania list poparcia, 
czyli 31 stycznia br. nikt z Radnych nie podejmuje rozmowy w tej sprawie. Radna 
przypomniała, iż około 2000 mieszkańców złożyło pisemne poparcie pod 
przywróceniem pediatrii, dlatego też oczekują działań w tej sprawie. W międzyczasie 
Radny M. Jaszcz wystąpił z wnioskiem w sprawie budowy pomnika Jana Pawła II. 
Radna poinformowała, iż zgłosiła propozycję, aby zamiast budowy pomnika, nazwano 
oddział pediatryczny imieniem Jana Pawła II. Radna stwierdziła, iż zna opinię 
mieszkańców i radnych w tej sprawie, dlatego też składa wniosek pod rozważenie 
przez Radę Miasta.  
 
Radny M. Jaszcz stwierdził, iż w dniu dzisiejszym nie chciałby w tej sprawie 
prowadzić dyskusji. Radny wyraził swoje poparcie dla  wniosku Radnej                               
S. Martynowicz, ponieważ utworzenie oddziału pediatrycznego jest jak najbardziej 
potrzebne, ale w większym stopniu popiera budowę pomnika Jana Pawła II. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż temat funkcjonowania szpitala na 
sesjach był wielokrotnie poruszany, w tym również procedury związane z 
uruchomieniem oddziału dziecięcego były przedstawiane przez Panią Dyrektor 
Kosiewicz. Przewodniczący Rady M. Tatarewicz był zdania, iż wszyscy radni z 
pewnością popierają uruchomienie oddziału pediatrycznego. Natomiast podjęcie 
dyskusji na dzisiejszej sesji może nie przynieść oczekiwanych efektów, ponieważ 
utworzenie oddziału dziecięcego wymaga  uruchomienia pewnych procedur. W 
związku z powyższym Przewodniczący Rady  złożył propozycję, aby do tego tematu 
powrócić w odpowiednim momencie, czyli pod koniec roku, gdy trwają prace 
związane z zawarciem kontraktu z NFZ na kolejny rok. 
 
 
Ad. 5 - Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przypomniał, iż w dniu wczorajszym na 
wspólnym posiedzeniu Komisji przedstawiono propozycję przystąpienia Rady Miasta  
do współpracy  przy budowie  Kostrzyńskiego Funduszu Stypendialnego. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod 
głosowanie stanowisko, w którym Rady Miasta wyraża zgodę na przystąpienia  do 
współpracy  przy budowie  Kostrzyńskiego Funduszu Stypendialnego  i  upoważniła  
Przewodniczącego Rady Miasta  do podpisania listu intencyjnego w tej sprawie.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” – podjęła stanowisko, które stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 16.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
W. Przygocka      Marek Tatarewicz 
 
 
 

 


